
 
 

   
 

 Notulen GMR vergadering 01-06-2023 
Plaats: Den Biekurf, Babyloniënbroek 
Aanwezig: Anneke, Carlo, Petra, Mandy. 
Sander, Geertje en Esther via Teams. 
Afwezig met kennisgeving: Agnes 

Opening  

Vaststellen agenda en notulen 
vorige vergadering 

Strategisch beleidsplan en procedure ondersteuning 
bestuurskantoor worden toegevoegd aan de agenda. 
 
Twee punten uit de notulen konden beter geformuleerd 
worden. Deze worden aangepast. Notulen worden vastgesteld. 
 

Mededelingen CvB - Er wordt druk gewerkt aan de SOO-LvA jaarkalender, 
waar o.a. de schoolbezoeken en audits ook op staan. 

- Op woensdag 7 juni is de SOO-LvA barbecue. 
- Convenant tussen onderwijsstichtingen in de regio 

(scholen die voor het derde jaar onder de 
opheffingsnorm komen wat betreft leerlingaantal 
compenseren) is wederom goedgekeurd door DUO. 

- Personeelsbezetting Almgaard; bestuurder is bezig met 
vervanging en gaat dit communiceren richting het 
team. 

 

Jaarverslag en jaarrekening 
2022  

Komen volgende vergadering op de agenda. 

Marap Q1 Groenendijk heeft een duidelijke toelichting gegeven. 
Er zijn nog twee inhoudelijke vragen gesteld door de GMR, over 
gelden die nog niet uitgegeven zijn, maar wel gereserveerd. 
 

Taakomschrijving intern 
kwaliteitsmedewerker 

Is niet als functie omschreven in het functiehuis, maar als taak. 
Functie is LC’er.  
Personeelsgeleding GMR en MT zijn akkoord gegaan met 
taakomschrijving.  
 
Kwaliteitsmedewerker wordt beoordeeld door bestuurder, niet 
door directie van de school waar ze (ook) werkzaam is. 
 

Arbobeleid Bestuurder geeft extra uitleg over de werkgroep arbobeleid. 
Voorzitter vraagt nog extra informatie op over o.a. 
urenbelasting. Deelt dit op een later moment met de GMR. 
 

Strategisch beleidsplan Naar de actiepunten uit het beleidsplan is gekeken hoe urgent 
deze zijn. 
Met de intern en extern kwaliteitsmedewerker is al gesproken 
over hoe deze actiepunten in de schoolplannen van de scholen 
te verwerken. 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

   
 

 

Er wordt ook nog een infographic van gemaakt, die 
bijvoorbeeld op posters gedrukt kan worden. 
 
Strategisch beleidsplan wordt ondertekend door voorzitter 
GMR. 
 

Procedure ondersteuning 
bestuurskantoor 

Met de huidige ondersteuner (try out fase) is al een verdeling 
gemaakt in portefeuilles. Bestuurder vindt het op deze manier 
erg prettig werken. 
 
Directeuren zullen de gelegenheid krijgen om te solliciteren op 
de taak ‘bestuursondersteuner bedrijfsvoering’.  
Bestuurder communiceert dit met de directeuren. 
Bij meerdere reacties wordt de PGMR meegenomen in de 
sollicitatieprocedure. 
 

Rondvraag 1 - Leernetwerken; Leernetwerk startende leerkracht; 
hiervan is geen uitnodiging gezien.  
> Dit klopt, alleen de startende leerkrachten (eerste 
drie jaar voor de klas) zijn benaderd hiervoor. 

- Wordt er een kwaliteitskaart geschreven voor de 
leernetwerken? 
> Dit zit in de planning voor komend schooljaar. 

- Financiën omtrent opleiding schoolopleiders; komen er 
vergoedingen vanuit de Pabo’s voor bijvoorbeeld 
vervanging als er geobserveerd moet worden in de 
klassen?  
Bestuurder is bezig om hierover meer duidelijkheid te 
krijgen. 
 

 Bestuurder verlaat de vergadering. 
 

Nieuw lid gezocht GMR Er zijn twee openstaande vacatures voor de oudergeleding van 
de GMR voor komend schooljaar. Er wordt een ouder gezocht 
van de Henri Dunant en van de Prins Willem Alexander school. 
 

Rondvraag 2 -   

Sluiting vergadering Voorzitter sluit de vergadering. 

Besluitenlijst -  

Todo lijst: - Jaarverslag en jaarrekening 2022 op de agenda voor 
volgende vergadering. 

- Voorzitter benadert directieleden voor openstaande 
vacatures oudergeleding GMR. 

-  

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/

